2021/2022 學年入學考試項目之豁免 EXEMPTION FROM EXAMS 2021/2022

申請結果 | APPLICATION RESULT

注意事項:

- 1. 下表所列之考生將獲本院豁免參加所列 之考試項目。其他考生將須按報考課程要 求參加相應考試。
- 下表所列之考生將不獲本院安排參加有關之聯考科目考試,但不妨礙他校為其作出之聯考考試安排。
- 3. 獲豁免考試之科目的成績將以滿分計 算·有關分值僅作錄取評量用途·不作獎 學金評選之用。
- 4. 根據本院學位課程優秀新生獎學金的規定,本院將按考生於入學試取得的綜合成績進行獎學金評選。因此,獲得本院免試機會之考生如有意爭取上述獎學金,須於2021年2月3日至8日以電郵方式向本院招生註冊處(admission@ipm.edu.mo)提出參與考試申請。

IMPORTANT NOTES:

- 1. Exemption from the stated examination is granted to candidates listed in the table below. Unlisted candidates are required to sit relevant examination(s).
- 2. MPI will not arrange the listed candidates to sit relevant JAE examination, but this does not affect the JAE arrangements by other institutions.
- 3. Candidates will be regarded to have received full scores in the exempted examination when being considered for admission to MPI, but this result will not apply during assessment for award of scholarship.
- 4. The award of MPI's Scholarships for Excellent New Students of Bachelor Degree Programmes is determined with reference to candidates' overall results obtained from the admission examinations. Candidates who wish to compete for this Scholarship should submit a statement of intent via email to the MPI Registry (admission@ipm.edu.mo) during
 - <u>3 8 February 2021</u> for taking relevant examination despite the granted exemption.

考生編號 Candidate No.	姓名 Name	豁免考試科目 Exempted Exam Subject
100173	吳兆章	英文
103202	趙家俊	數學正卷
107994	夏淑貞	英文
120156	張心怡	英文
122798	林韻茹	英文
121535	蔡家穎	英文
121899	鄧采瑤	英文